



For immediate release

4-H Canada Announces New Governors

Ottawa, ON, July 16, 2026 – Following their respective Annual General Meetings, the Canadian 4-H Council and the Canadian 4-H Foundation have confirmed their governance teams for the coming year, welcoming two new directors, one new trustee, and reaffirming their commitment to strong governance and the long-term success of the 4-H movement in Canada.

Canadian 4-H Council

Cameron Choquette and Jesse Hamonic have been appointed to the Canadian 4-H Council Board of Directors for a three-year term each. Each bring extensive governance, leadership, and strategic expertise that will strengthen 4-H Canada's national Board of Directors.

"On behalf of the Canadian 4-H Council Board of Directors, I am pleased to welcome Cameron and Jesse to the team. Their skills will be a tremendous asset as we continue to strengthen our organization and advance opportunities for youth across Canada," said Robert Larsen, Chair of the Canadian 4-H Council.

The Canadian 4-H Council Board of Directors will continue to be led by Robert Larsen as Chair and Tyler McCann as Vice-Chair. Together with the full board, they will continue to support 4-H Canada's commitment to empowering youth to develop leadership, agricultural, and life skills through hands-on learning experiences.

Directors Shelley Jones, Danielle Chu, Fawn Jackson, Neleah Lavoie, Bev Jones, Mila MacLean, and Gene Fraser will continue to provide leadership and expertise in support of the organization's strategic priorities, alongside YAC observer Davis Gottenbos.

The Board of Directors is elected by and accountable to 4-H Canada's Governing Members—individuals aged 18 and older, as well as organizations committed to advancing the 4-H movement across Canada.

Canadian 4-H Foundation

The Foundation also welcomed a new trustee, Trevor Heck. A strong advocate for hands-on learning and youth leadership, Trevor has witnessed the lasting impact of 4-H on individuals, communities, and the agricultural industry. As a Trustee, Trevor is committed to supporting the Canadian 4-H Foundation's long-term sustainability and helping ensure future generations have access to the opportunities, confidence, and leadership skills that 4-H provides.

"Trevor's support and dedication will help strengthen the Foundation as we continue investing in opportunities that empower young people and ensure the long-term success of the 4-H

movement across Canada," said Gene Fraser, Chair of the Canadian 4-H Foundation.

Trevor joins continuing trustees Gene Fraser, Ashwin Ramesh, Jacob Fergus, Arron Madson, Valerie Stone Grech, Lisa Ashton, and Robert Larsen, with Ben Graham serving as an observer.

The Canadian 4-H Foundation plays a vital role in supporting the long-term sustainability of 4-H Canada by managing funds to invest in youth programming and organizational growth.

- 30 -

About 4-H Canada

For over a century, 4-H Canada has been one of the most highly respected positive youth development organizations in Canada. 4-H in Canada has over 19,000 members and more than 6,500 volunteer leaders. Our goal is to help young Canadians "Learn To Do By Doing" in a safe, inclusive and fun environment. We believe in nurturing responsible, caring and contributing youth leaders who are committed to positively impacting their communities across Canada and around the world. To learn more about 4-H Canada, please visit 4-h-canada.ca and follow our [Facebook](#), [X](#) and [Instagram](#) pages.

About Cameron Choquette

Cameron Choquette is an award-winning executive, governance, and strategic planning professional with extensive experience in nonprofit leadership and board governance. A dedicated member of the 4-H community for more than 20 years, Cameron spent 14 years as a 4-H member and six years as a leader, serving in national and provincial leadership roles, including Chair of the 4-H Saskatchewan Board of Directors. He holds a Bachelor of Commerce and a Master of Public Administration, along with certifications in not-for-profit and public sector governance. Cameron is passionate about strengthening governance and ensuring the long-term success of 4-H Canada so the organization can continue to empower and develop engaged young leaders across the country.

About Jesse Hamonic

Jesse Hamonic brings valuable leadership experience through his professional career and previous board service, with strengths in strategic planning, governance, and building strong industry relationships. Passionate about supporting youth development, Jesse is committed to helping 4-H Canada expand its reach, strengthen connections with industry, and create meaningful opportunities for young people across both rural and urban communities. Having grown up on a farm and benefited from a supportive community, he is dedicated to giving back by helping future generations develop the confidence, skills, and leadership needed to succeed.

About Trevor Heck

Trevor Heck is a seasoned executive with extensive experience in financial governance, leadership development, and the Canadian agriculture sector. With a background spanning executive management, board governance, audit, and investment stewardship, Trevor has served as a board chair, committee member, and pension fund trustee while mentoring emerging business leaders through the Creative Destruction Lab.

For more information, media may contact:

Ana-Julia reis
Communications Officer
4-H Canada
areis@4-h-canada.ca

Pour diffusion immédiate

4-H Canada annonce la composition de ses nouvelles instances de gouvernance

Ottawa ON, le 16 juillet 2026 – À la suite de leurs assemblées générales annuelles respectives, le Conseil d'administration des 4-H du Canada et la Fondation des 4-H du Canada ont confirmé la composition de leurs instances de gouvernance pour la prochaine année, accueillant deux

nouveaux administrateurs pour le conseil, un nouveau administrateur pour la Fondation et réaffirmant leur engagement envers une gouvernance solide et le succès à long terme du mouvement des 4-H au Canada.

Conseil d'administration des 4-H du Canada

Cameron Choquette et Jesse Hamonic ont été nommés au conseil d'administration des 4-H du Canada pour un mandat de trois ans chacun. Tous deux apportent une vaste expertise en gouvernance, en leadership et en planification stratégique qui contribuera à renforcer le conseil d'administration national de 4-H Canada.

« Au nom du Conseil d'administration des 4-H du Canada, je suis heureux d'accueillir Cameron et Jesse au sein de notre équipe. Leurs compétences seront un atout précieux alors que nous poursuivons le renforcement de notre organisation et l'élargissement des possibilités offertes aux jeunes partout au Canada », a déclaré Robert Larsen, président du Conseil d'administration des 4-H du Canada.

Le Conseil d'administration des 4-H du Canada continuera d'être dirigé par Robert Larsen à titre de président et Tyler McCann à titre de vice-président. Avec l'ensemble des administrateurs, ils continueront de soutenir l'engagement de 4-H Canada à permettre aux jeunes de développer leurs compétences en leadership, en agriculture et dans la vie grâce à des expériences d'apprentissage pratiques.

Les administrateurs Shelley Jones, Danielle Chu, Fawn Jackson, Neleah Lavoie, Bev Jones, Mila MacLean et Gene Fraser continueront également d'offrir leur leadership et leur expertise afin d'appuyer les priorités stratégiques de l'organisation, aux côtés de l'observateur du Conseil consultatif des jeunes (CCJ), Davis Gottenbos.

Le conseil d'administration est élu par les membres dirigeants de 4-H Canada et leur rend des comptes. Ces membres comprennent des personnes âgées de 18 ans et plus ainsi que des organisations engagées à faire progresser le mouvement des 4-H partout au Canada.

Fondation des 4-H du Canada

La Fondation des 4-H du Canada a également accueilli un nouveau fiduciaire, Trevor Heck. Défenseur engagé de l'apprentissage pratique et du développement du leadership chez les jeunes, Trevor a été témoin des retombées durables des 4-H sur les personnes, les collectivités et le secteur agricole. À titre de fiduciaire, il s'engage à soutenir la viabilité à long terme de la Fondation des 4-H du Canada et à veiller à ce que les générations futures puissent continuer de bénéficier des occasions, de la confiance et des compétences en leadership qu'offre le programme des 4-H.

« Le soutien et le dévouement de Trevor contribueront à renforcer la Fondation alors que nous poursuivons nos investissements dans des occasions qui permettent aux jeunes de s'épanouir et assurent le succès à long terme du mouvement des 4-H partout au Canada », a déclaré Gene Fraser, président de la Fondation des 4-H du Canada.

Trevor se joint aux fiduciaires Gene Fraser, Ashwin Ramesh, Jacob Fergus, Arron Madson, Valerie Stone Grech, Lisa Ashton et Robert Larsen, tandis que Ben Graham poursuivra son rôle d'observateur.

La Fondation des 4-H du Canada joue un rôle essentiel dans la pérennité de 4-H Canada en gérant des fonds destinés à soutenir les programmes jeunesse et la croissance de l'organisation.

À propos des 4-H du Canada

Depuis plus d'un siècle, 4-H Canada est l'un des organismes de développement positif des jeunes les plus respectés au pays. Les 4-H au Canada comptent plus de 19 000 membres et plus de 6 500 responsables bénévoles. Notre objectif est d'aider les jeunes Canadiens à « apprendre en faisant » dans un environnement sécuritaire, inclusif et stimulant. Nous croyons en l'importance de former des jeunes leaders responsables, attentionnés et engagés, déterminés à avoir une influence positive dans

À propos de Cameron Choquette

Cameron Choquette est un dirigeant primé spécialisé en gouvernance et en planification stratégique, possédant une vaste expérience en leadership d'organismes sans but lucratif et en gouvernance de conseils d'administration. Membre engagé de la communauté des 4-H depuis plus de 20 ans, Cameron a été membre des 4-H pendant 14 ans et responsable pendant six ans. Il a occupé plusieurs postes de leadership à l'échelle provinciale et nationale, notamment celui de président du conseil d'administration des 4-H de la Saskatchewan. Il est titulaire d'un baccalauréat en commerce et d'une maîtrise en administration publique, en plus de détenir des certifications en gouvernance des organismes sans but lucratif et du secteur public. Cameron est passionné par le renforcement de la gouvernance et la réussite à long terme de 4-H Canada afin que l'organisation puisse continuer à former des jeunes leaders engagés partout au pays.

À propos de Jesse Hamonic

Jesse Hamonic apporte une précieuse expérience en leadership acquise au cours de sa carrière professionnelle et de ses fonctions antérieures au sein de conseils d'administration. Il possède une solide expertise en planification stratégique, en gouvernance et en développement de relations durables avec les partenaires de l'industrie. Passionné par le développement des jeunes, Jesse souhaite contribuer à élargir la portée de 4-H Canada, à renforcer les liens avec l'industrie et à créer des occasions significatives pour les jeunes des collectivités rurales et urbaines. Ayant grandi sur une ferme et bénéficié du soutien de sa communauté, il est déterminé à redonner en aidant les générations futures à acquérir la confiance, les compétences et le leadership nécessaires à leur réussite.

À propos de Trevor Heck

Trevor Heck est un dirigeant chevronné possédant une vaste expérience en gouvernance financière, en développement du leadership et dans le secteur agricole canadien. Fort d'un parcours en direction générale, en gouvernance de conseils d'administration, en audit et en gestion des investissements, Trevor a notamment occupé les fonctions de président de conseil d'administration, de membre de comité et de fiduciaire d'un fonds de pension. Il agit également comme mentor auprès de futurs chefs d'entreprise dans le cadre du programme Creative Destruction Lab.

Pour plus d'information, contactez :

Ana-Julia Reis
Agente des communications
4-H Canada
areis@4-h-canada.ca



Stay Connected / Rester connecté
Toll Free / Sans frais : 1-855-759-1013
communications@4-h-canada.ca
4-h-canada.ca

